

PULPING MACHINE

双道打浆机

适用范围

本设备适用于对番茄、洋葱、辣椒、草莓、黑莓、胡萝卜等物料进行预热灭酶后的打浆。

技术说明

- ◆本设备引进国外先进技术，采用双道或单道锥形筛网结构打浆，打浆时不容易造成网孔堵塞。
- ◆渣汁分离效果好，皮渣含水量达到国外水平。筛网采用特殊耐磨擦材料，使用寿命长。
- ◆下配物料缓冲罐，并带有液位自动控制器，可实现在线连锁控制，使物料均匀的输送到浓缩设备。



Application scope

The machine is applicable to pulp the tomato, onion, chili, strawberry, blackberry and carrot which has been destroyed enzyme in the previous procedure.

Technical explanation

- ◆The machine brings in the foreign advanced technology and adopts of dual/single way taper screen structure.It can prevent block the screen.
- ◆It has a good effect of separating juice and dirt. The screen is adopt of friction-proof material and has a long life.
- ◆There is a buffer tank at the bottom with liquid level controller. It can achieve continuous control on line to convey the material well distributed to the concentrator.



技术参数 Technical Parameter

型号Model	JD-DJ-5	JD-DJ-10	JD-DJ-15	JD-DJ-20	JD-DJ-30	JD-DJ-40
产量Capacitykg	5000	10000	15000	20000	30000	40000
功率Power kw	11	15	18.5/11	22/15	30/15	37/22
筛网孔径Screen mesh diameter	0.8-1.2	0.8-1.2	0.8-1.5	0.8-1.5	0.8-1.5	0.8-1.5
外形尺寸Dimension	1500×830×1840	1500×850×1840	1600×850×2450	1700×900×2950	1800×900×2950	1900×950×2950
材质Material	304/Q235	304/Q235	304/Q235	304/Q235	304/Q235	304/Q235

备注：安装尺寸--(根据客户处理量大小灵活调节) 该技术解释权归上海嘉迪机械有限公司所有
Notes: Dimension (adjust according to the required capacity of the customer). Shanghai Jiadi Machinery Co., Ltd reserves the right of final technology explanations.

FRUIT/JAM TANK

果浆罐

适用范围

本设备适用于番茄、洋葱、辣椒、草莓、黑莓、胡萝卜等物料半成品、成品的储存。

技术说明

- ◆本果浆罐设备采用单层密闭直立式，配ABB液位变送器并安装全自动在线液位连锁控制器，对前处理设备的处理量起到保护和平衡作用。
- ◆桶体材质：AISI 304 不锈钢，内外部抛光#250或3042B，入口与打浆机出口连接，出口与出料泵浦连接。
- ◆附有搅拌机、人孔、清洗球。设备运行稳定，人员操作操作简单方便。
- ◆整体机架采用优质不锈钢制造，坚固耐用、外观美观合理。



Application scope

The tank is used for the storage of tomato, onion, chili, strawberry, blackberry, and carrot which has been pulped in the previous procedure.

Technical explanation

- ◆The structure is single layer and closed style, standing type with ABB liquid level transmitter and full automatic online liquid level linkage controller to protect and balance the capacity.
- ◆Material of the vessel: AISI 304, stainless steel. Polishing inside and outside #250 or 304 2B Inlet of the tank connect with the outlet of the pulping machine and outlet of the tank connect with the pump.
- ◆With the blending, manhole, cleaning ball, The machine runs stability and easy to operate.
- ◆The material is stainless steel and with perfect surface, firm and durable structure.



技术参数 Technical Parameter

型号Model	JD-PS-0.5	JD-PS-0.8	JD-PS-1	JD-PS-1.5	JD-PS-2	JD-PS-3
容积Capacity L	500	800	1000	1500	2000	3000
功率Power kw	0	0	0	0	0	0
外形尺寸Dimension	800×800×1000	900×900×1200	1000×1000×1450	1200×1200×1500	1500×1500×1500	1500×1800×1500
材质Material	304/443	304/443	304/443	304/443	304/443	304/443

备注：安装尺寸--(根据客户处理量大小灵活调节) 该技术解释权归上海嘉迪机械有限公司所有
Notes: Dimension (adjust according to the required capacity of the customer). Shanghai Jiadi Machinery Co., Ltd reserves the right of final technology explanations.